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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Mark van Oosterwijk (voorzitter),  Maxime Vonk (VVD), Pernell Criens 
(PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Liselotte Franssen- du Maine (LRG), 
Marije de Groot- Haen (CDA), Ria Veldhoven- Couwenberg (Lijst 
Couwenberg), Johan Swaans (VVD) Erik Schellekens (LRG), Henk Gabriëls 
(PAG), Piet Poos (CDA), Stijn van den Brekel(SP) , Antoon van Baal (PvdA) 
en Willem Couwenberg (lijst Couwenberg) 
Wethouders Marijo Immink en Sjaak Sperber 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Thijs Kemmeren (PvdA), José Appels (VVD) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2015/17-maart/20:00 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.   Raadsvoorstel aanpassing Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Goirle 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Vraagt of het overleg met Leystromen over de overeenkomsten net zo soepel gaat als in 

het verleden.  
 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad.  
 
 
3.  Raadsvoorstel  Jaarverslag leerplicht schooljaren 2012-2013 en 2013-2014  
Standpunten fracties: 
 
LRG Vraagt of het college van plan is om de dag van de leerplicht te organiseren. 

Zijn er acties of programma's gericht op de doelgroepen waar meer voortijdige 
schoolverlaters zijn? Hoe lossen we eventuele problemen met de doelgroep vluchtelingen 
op? Wat zijn de effecten van de inspanningen.  

Lijst Couwenberg Vraagt wat wordt bedoeld met de zorgstructuren, die wij willen bereiken? 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber kijkt of er cijfers over monitoring van effecten van de inspanningen voor nieuwkomers 
(vluchtelingen) zijn.  
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Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad.  
 
4.  Raadsvoorstel Voorjaarsnota 2016 GGD Hart voor Brabant 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG De regiodirecteur heeft in december zijn zorgen aangegeven voor het uitbreken van 

infecties. Rijmt dit zich met de bezuinigingen? In hoeverre wordt de raad betrokken bij het 
visietraject? Wanneer vanuit de GGD zelf zorgen worden uitgesproken, is het de vraag of 
op deze wijze bezuinigd moet worden.  

CDA Is van mening dat de bezuinigingen vaak zinvol zijn. Deelt compliment uit. Deelt de zorg 
niet. Onderschrijft het voorstel. 

SP Vraagt waarom het college denkt dat de bezuinigingen gerechtvaardigd zijn. Gaan deze niet 
ten koste van de volksgezondheid? Vraagt aan de collega commissieleden wat zij van deze 
bezuinigingen vinden. Vindt dat er risico's worden gelopen. Wil dit een B-stuk maken. 
Overweegt om hier een motie bij in te dienen. 

VVD Kan zich vinden in de voorgestelde bezuinigingen. Gaat ervan uit dat de GGD in dit kader 
verstandige keuzes maakt en haar doelstellingen na blijft streven. 

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Immink zegt toe dat nog antwoord volgt op de technische vraag van de SP over de inhoud van de 
bezuiniging ten aanzien van SOA's. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad.  
 
5.  Raadsvoorstel nieuwe verordening Participatieraad 
 
Standpunten fracties: 
 
SP Is blij met de participatieraad, maar is het niet eens met het voorstel. We vragen steeds 

meer belangenloze inspanningen van mensen. Als zij in een bestuur of een commissie zitten 
moet hier ineens een vergoeding voor komen. 

VVD Is erg tevreden met het voorstel. Is ook erg tevreden met de werving van de 
participatieraad. 

PvdA Is erg content met het voorstel. 
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Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad.   
 
6.  Verslag van de commissie Welzijn d.d. 13 januari 2015 
 
Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
Wethouder Sperber geeft aan dat technisch geen mogelijkheid is om bij de Regenboog zonnepanelen te plaatsen. 
Bij De Haspel is het wel mogelijk. Het zou technisch mogelijk zijn om de Regenboog mee te nemen, als de Haspel 
wordt aangepakt. Uitgebreide antwoorden zijn hieronder opgenomen. 
Daarbij zijn deze twee toezeggingen afgedaan. 
Wethouder Immink geeft aan dat het voorstel over subsidiering verenigingen in het college is behandeld. De 
commissie wordt hierover te zijner tijd geïnformeerd. 
Daarmee is deze toezegging afgedaan. 
 
7.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
8.    Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Erik Schellekens vraagt naar besluitvorming over tijdelijke huisvesting van De Vonder. 
Wethouder Sperber geeft aan dat er een besluit is genomen, maar de betrokkenen zijn nog niet geïnformeerd.  
 
9.  Stukken ter kennisname  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
10.  Rondvraag 
De voorzitter geeft aan dat de werkgroep Transformatie Sociaal Domein bezig is met de vraag waar de raad op 
kan sturen. De bedoeling is dat er in juni een resultaat wordt opgeleverd dat ook bij de begroting meegenomen 
kan worden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  20.40 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
9 juni 2015 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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4 17 maart 2015 

 
 
Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
  
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 17 maart 2015 Leerplicht: Kijkt of er cijfers over 
monitoring van effecten van de 
inspanningen voor nieuwkomers 
(vluchtelingen) zijn. 

Wethouder 
Sperber 

 Er zijn geen cijfers bekend.  
 
Als de nieuwkomers tot 12 jaar na een jaar Taalschool,  
terugkomen naar de basisschool waar ze oorspronkelijk stonden 
ingeschreven, vindt monitoring plaats  door de CITOtoetsen en 
andere toetsmomenten. 
De groepsleerkracht zal kindsignalen zo snel mogelijk bespreken 
met de juiste partijen (de intern begeleider, 
schoolmaatschappelijk werk, leerplicht). Ze worden goed 
begeleid. 
 
Voor de 12+ers die na de Internationale schakelklas nog gaan 
studeren en/of werken (hetzij het VO, MBO BBL of BOL) worden 
ze op deze opleidingen begeleid. Mochten ze geen studie of werk 
hebben, komt dit naar voren uit de registratie van DUO en 
worden ze opgeroepen door de RMC trajectbegeleiders om te 
kijken of ze naar opleiding of werk te bewegen zijn. Het 
monitoren hier zal niet zo veel op cijfers en toetsen gebaseerd 
zijn, dan wel op andere terreinen (sociale vaardigheden, 
motivatie, dagbesteding etc.) 

2 17 maart 2015 Antwoord volgt op de technische vraag van 
de SP over de inhoud van de bezuiniging 
ten aanzien van SOA's. 
 

Wethouder 
Immink 

 De bezuiniging richt zich op het niet meer uitvoeren of 
verminderen van de outreachende activiteiten aan 
prostitutiebedrijven en MSM (mannen die seks hebben met 
mannen). De GGD geeft aan dit wel belangrijke risicogroepen te 

 



Bladnummer Datum 
5 17 maart 2015 

 
 

vinden, waarvoor ze een andere oplossing hebben gezocht. Dit is 
o.a. het bereik van de MSM via social media sites die zich 
richten op de doelgroep (Grinder) om de vaccinatie Hepatitis B te 
verhogen en het inrichten van een spreekuur specifiek voor 
prostituees in Den Bosch en Tilburg.   

3 8 oktober 2013 Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket 
zijn ivm de transities 

Wordt gedaan.  
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Antwoord naar aanleiding toezeggingen krediet Regenboog  
 
8 19-6-2014 Krediet Regenboog: Actief naar 

mogelijkheden zonnepanelen kijken. Als 
kosten hoger worden, dan wordt daar bij 
de raad op teruggekomen.  

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag Deze toezegging wordt gestand gedaan. Schoolbestuur wordt bij 
de oriëntatie / het onderzoek naar de mogelijkheden betrokken. 
Binnen deze context zullen tevens nadrukkelijk de maatregelen 
worden beschouwd die thans in het kader van duurzaamheid in 
het renovatieplan zijn opgenomen.  

9 19-6-2014 Krediet Regenboog: De tip over het project 
in Tilburg waarbij de mogelijkheden voor 
zonne-energie op 70 scholen zijn 
onderzocht wordt nagegaan. 

Wethouder 
Sperber 

 In samenspraak met schoolbestuur zal contact worden 
opgenomen met MOED en worden de mogelijkheden die het 
Tilburgse project voor basisschool De Regenboog biedt nader 
verkend. 

 
 
Conform afspraak is tijdens de voorbereiding/de uitvoering van de renovatie van basisschool De Regenboog aandacht besteed aan de toezegging die door 
wethouder Sperber in de vergadering van de commissie Welzijn van 19 juni 2014 is gedaan met betrekking tot het doen onderzoeken van de mogelijkheid tot 
plaatsing van zonnepanelen op het dak van het schoolgebouw. In samenspraak met het bestuur van de Stichting Katholiek Basisonderwijs Goirle is overleg 
gearrangeerd met de directie van Stichting MOED (de heer H. Gels). Hierbij is de mogelijkheid verkend tot het doen plaatsen van zonnepanelen op de het dak 
van basisschool De Regenboog en zijn voorts de overige maatregelen beschouwd die in het kader van duurzaamheid in het renovatieplan zijn opgenomen. 
Voor het plaatsen van zonnepanelen is het 'Tilburgse scholenproject' als referentie genomen. Bezien is of de voorwaarden van dit project toepasbaar zijn op 
de Goirlese situatie. Tevens is de mogelijkheid verkend tot het aanvragen van een subsidie op basis van de regeling voor Stimulering Duurzame Energie 
(SDE+). 
 
In vervolg op het overleg met de Stichting MOED is aansluitend op initiatief van deze instantie veldonderzoek gedaan om te bepalen of de locatie/het gebouw 
van basisschool De Regenboog geschikt zijn voor het plaatsen van zonnepanelen. Vastgesteld is dat dit niet het geval is. De in het plantsoen 
Grobbendonckpark en direct rond het schoolgebouw gesitueerde bomen zorgen voor schaduwwerking, waardoor het rendement van zonnepanelen te laag is. 
Daarnaast is basisschool De Regenboog gehuisvest in een één laags schoolgebouw, welk gebouw in een vandalisme gevoelige omgeving is gesitueerd. Om 
vermelde redenen is door de Stichting MOED geadviseerd géén zonnepanelen op het dak van het schoolgebouw te plaatsen. Dit advies is door schoolbestuur 
overgenomen.  
 
Tijdens vermeld veldonderzoek is door MOED vastgesteld, dat de nabij gelegen gemeentelijke sporthal De Haspel een zeer geschikte accommodatie is voor 
de plaatsing van zonnepanelen. Het betreft hier een hoog gebouw met een groot dakoppervlak. Schaduwhinder van bomen en/of vrees voor vandalisme aan 
de zonnepanelen is in dit verband niet aan de orde. In opdracht van de gemeente heeft de Stichting MOED een subsidie op basis van de SDE-regeling voor 
het plaatsen van deze voorziening op sporthal De Haspel aangevraagd. Het is technisch mogelijk via de zonnepanelen op sporthal De Haspel energie te 
leveren aan basisschool De Regenboog. Gelijktijdig met de aanvraag voor De Haspel is subsidie aangevraagd voor plaatsing van zonnepanelen op 6 andere 
(gemeentelijke) gebouwen. Alle aanvragen zijn thans nog in behandeling. Op een later moment zal worden beslist of daadwerkelijk gebruik zal worden 
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gemaakt van het SDE-subsidie voor sporthal De Haspel. Dit in het kader van en zorgvuldige afweging tussen enerzijds de restant instandhoudingstermijn van 
deze sportaccommodatie (in 2014 is besloten de sporthal te renoveren met het oog op verlenging van de instandhouding met een tijdspanne van 10 jaar) en 
de termijn om zonnepanelen exploitatie technisch optimaal te laten renderen (hiervoor is een termijn van 15 jaar noodzakelijk). Nadere berichtgeving over 
deze afweging en de besluitvorming hierover volgt later. 
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